

# Luxury Senses

Emotion and Atmosphere

"Luxury Senses" provides you an exclusive shopping experience in Boutiques of the most famous fashion brands to be found in Milan and in other Italian cities.

Clothing for men, women and children, jewelry, footwear, accessories of the highest quality.

To provide your personalized and dedicated welcome in selected Boutiques, we will book you a private and exclusive appointment, where you will discover a unique journey, rich in emotion and atmosphere.

- Welcome proposals
- Special events
- Guidance from fashion stylists and beauty consultants of the Boutique
- Exclusive shopping for groups after closing time
- Fashion shows for groups in Boutiques
- Limousine service

For groups  
Tailored proposals which may be envisaged in accordance with the Maison  
Private dinners and events in reserved locations  
Our guests access Boutiques exclusively through reservation  
Book your exclusive Shopping experience now!

# 奢华感

激情和氛围

"奢华感"将在米兰以及意大利的其它城市，提供一个独特的，在最著名的时尚品牌精品店的购物体验。

男装，女装和童装，珠宝，鞋类还有高品质的配件。

那几为客户提供个性化的服务，我们将在您所选择的精品店，竭诚欢迎您，为您策划私人专属预约。到时候，您将会发掘出一个独一无二的旅程，带给您丰富的感受和氛围。

- 欢迎建议
- 特别活动
- 精品店提供时尚造型师和美容顾问咨询
- 在打烊后的特别购物团体
- 在精品店为团体，提供时装秀
- 轿车服务

适合人群：  
根据Maison的预想定做提议  
为私人晚宴和活动预留位置  
我们的客人通过专属预约进入精品店  
现在就预定属于您的专属购物体验吧



## Luxury Senses

EMOTION AND ATMOSPHERE

Use is regulated by Vision Up srl

For communication, information and reservations:

Telephone: +39 0594924794

Mobile: +39 3898383893

E-mail [luxury.senses@visionup.net](mailto:luxury.senses@visionup.net)

